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Motion - Arbetstidsförkortning inom socialtjänst och 
äldreomsorg 
Motion den 18 november 2019 från Tomas Ottosson och Fredrik Hofmqvist (v; 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige avslår föreslagen i motionen eftersom förslaget innebär ett ökat 

rekryteringsbehov och ökade kostnader för kommunen. 

Ärende 
I motionen lämnas förslag om att införa sex timmars arbetsdag inom en arbetsgrupp i 

äldreomsorgen och en enhet inom socialtjänsten, samt att genomföra en utvärdering efter 

1-2 år. Ärendet har beretts av socialnämnden, äldrenämnden och kommunstyrelsens 

verksamhetsutskott. Av remissinstansernas utredningar framgår att förslaget innebär ökade 

kostnader för nämnderna och ett ökat rekryteringsbehov som är svårt att tillgodose. 

Tidigare försök med att införa kortare arbetstid ger vissa tecken på positiva effekter på 

medarbetarnas hälsa. Att införa kortare arbetstid inom socialtjänsten kan dock innebära en 

risk för sämre kontinuitet för kunden. 

Med hänvisning till de ökade kostnader som förslagen innebär samt ett ökat 

rekryteringsbehov är den samlade bedömningen att motionens förslag bör avslås. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och omsorgsenheten, daterad den 18 augusti 

2020 

Bilaga 1 

Bilaga 2 

Bilaga 3 

Bilaga 4 

Motion - Arbets tidsförkortning inom socialtjänst och äldreomsorg (V) 
Protokollsutdrag från socialnämnden den 24 mars 2020, § 28 

Protokollsutdrag från äldrenämnden den 29 april 2020, § 21 

Protokollsutdrag från kommunstyrelsens verksamhetsutskott den 18 augusti 

2020, § 42 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utd ragsbestyrkande 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut - förslaget från 

stadsledningskontoret och omsorgsenheten - och fann att arbetsutskottet hade beslutat i 

enlighet med detta förslag. 

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna: 
"Socialdemokraterna tror inte på att införa allmän arbetstidsförkortning i det läge vi 

befinner oss just nu. Samhällsekonomiskt ser vi just nu inte att det vore möjligt att införa 6-

timmars arbetsdag. Vi tror att frågan om justa arbetsvillkor, kollektivavtal och en 

minskning av ofrivilliga deltidsanställningar måste prioriteras. Vi måste först och främst ge 

dem som vill arbeta heltid möjlighet till det." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utd ragsbestyrkande 
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